
Bestuursverslag 2022 van de stichting A.C. van Deventer 

 
Het bestuur bestond dit jaar uit de volgende personen: 
-mr. Y.A.J.M. van Kuijck, voorzitter 
-mr. drs. R.W. Wijnands, penningmeester 
-mw. drs. I. Pel-van Kleef, penningmeester beleggingen 
-mw. drs. A. van Spaendonck-van der Veen, secretaris 

Mevrouw van Spaendonck is herbenoemd als secretaris voor een periode van vier jaar.  

Het bestuur heeft dit jaar vier keer vergaderd, waarvan eenmaal digitaal. Het beheer van het 

vermogen en de beoordeling van de subsidieaanvragen stonden zoals steeds centraal. Ondanks het 

behoudende neutrale beleggingsprofiel van de stichting leidde het negatieve beleggingsklimaat in 

het verslagjaar tot een aanmerkelijk negatief beleggingsresultaat van -14%. 

Het periodiek overleg met het college van B&W van de gemeente Renkum heeft ook dit jaar niet 

plaatsgevonden, maar is uitgesteld tot het voorjaar van 2023.  

Naast de vele schriftelijke en mondelinge contacten met aanvragers van subsidies hebben 

bestuursleden diverse gesubsidieerde activiteiten bijgewoond. Met name valt hier te noemen de 

receptie ter gelegenheid van het 125-jarig bestaan van de Koninklijke Harmonie Oosterbeek.  

Het totaal bedrag aan schenkingen bedroeg dit jaar € 56.635. Bijzondere gesubsidieerde projecten 

waren onder meer het lustrumconcert van de Koninklijke Harmonie Oosterbeek, de verplaatsing van 

de Jeu de boulesbaan in Sportpark Hartenstein en de aanleg van LED-verlichting op het sportterrein 

van de hockeyclub MHCO. Het bestuur heeft besloten om in principe iedere sportvereniging in de 

gemeente Renkum in aanmerking te laten komen voor een bijdrage van 20% (tot een 

gemaximaliseerd bedrag) in de aanlegkosten van LED-verlichting.   


